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Bemutatkozás 
Varga András vagyok, másodéves hallgató az ELTE matematika alapképzésén. 

Jelenleg az ELTE TTK HÖK Mentorrendszer matematika szakterületi mentorfelelős 
posztját töltöm be.  

 

Motiváció 

Mentorfelelősként kipróbálhattam magam a programszervezésben és a 
csapatépítésben egyaránt. Úgy gondolom, sikerült a matekos mentorokkal egy összetartó 
csapatot létrehozni, amiben jól érezzük magunkat és közösen, produktívan tudunk 
dolgozni. Szeretnék részben az ő segítségükkel egy aktívabb közösséget építeni a 
szakterületünkön, ezzel csökkentve a hallgatók elszigetelődését és növelve a közösségi 
élményt, amit az egyetemi évek nyújthatnak. 

Tervek 

Ha engem választanak a tisztség betöltésére, feladataimat a következő gondolatok 
mentén teljesíteném: 

Hallgatók tájékoztatása: Jelenleg a hallgatók tájékoztatása az őket érintő ügyekről 
e-mailben történik, ezen nem változtatnék, mert ezt a módot tartom a legátláthatóbbnak, 
illetve több pozitív visszajelzést is hallottam róla a hallgatók felől. Az e-mailek 
formázásánál törekednék arra, hogy kellően figyelemfelhívóak legyenek, a kiemelten 
fontos ügyekről több felületen (Facebook, Messenger csoportok, személyesen) is 
tájékoztatnám a hallgatókat.  

SzaCs: A szakterületünkön jóformán semmi érdeklődés nincs a SzaCs iránt, viszont 
megoldható lenne, másik szakos programokkal egybefűzni a SzaCsot, amire már 
összegyűltek a matekos hallgatók, így talán többen kapnak kedvet az aktív részvételhez.  

Programok: A részvételi arányokból látszik, hogy a hagyományos matekos 
programok nem vonzóak a hallgatók számára. Úgy gondolom, van köztük jó program, 
amit semmiképpen nem engednék el, de ezek önmagukban nem képesek közösséget 
formálni. Az első fontos cél az lenne, hogy elérjük, hogy a hallgatók eljöjjenek a 
szervezett programokra. Úgy gondolom, ehhez szükség van a személyes 
kapcsolatfelvételre, nem elég meghívót vagy körlevelet küldeni.  Szerintem a személyes 
meghívásokat jobban magukénak érzik az emberek, bátrabban eljönnek a programokra. 
A mentorokon keresztül el lehetne érni azokat a gólyákat, akik a gólyatáborban az ő 
csapatukba tartoztak, hiszen köztük már van egy személyes ismerettség. Így velük és a 
mentorokkal közösen kialakulhatna egy keménymag, ami szerintem elengedhetetlen 
ahhoz, hogy a programok vonzóak legyenek a többi hallgató számara is, hiszen így 
biztosra vehetik, hogy nyitott, összetartó emberek közé mennek, akikkel jót fognak 
szórakozni. Az így bevont hallgatók később további ismerősöket hívhatnának, így még 
többeket bevonva. Nem gondolom, hogy az általam felvázolt ötlet teljes mértékben 
megoldaná a matekos közösségi élet szervezésében évek óta meglévő nehézségeket, 
viszont jó kezdő lépésnek tartom egy aktívabb matekos közösség kialakítására. 



 

Köszönöm szépen, hogy elolvastad a pályázatom! Ha bármi kérdésed van, keress bátran! 

 

Budapest, 2025.05.26. 

 

Varga András 


